



France Gélinas

La députée de Nickel Belt MPP

NICKEL BELT BULLETIN

FEBRUARY / FÉVRIER 2026

Hello,

As your Member of Parliament, I attend in the Legislative Assembly of Ontario, located in Toronto, with other MPPs in the province to take part in question period, debate bills, and to advocate for the residents of Nickel Belt.

The Legislature is also known as Queen's Park and as the People's House, recognizing that it is the seat of democracy for the people of Ontario.

Since it is your house, you are welcome to see it in action! Visitors may observe debates, Question Period, or committee proceedings. It is also possible to come for tours, which have many different themes.

For more details on visiting, learning or discovering the legislature visit:

www.ola.org/en/visit-learn/tours

If you have any questions, call us at

1-877-280-9990 or **705-969-3621**, we are always happy to help.

Until next month...

Bonjour,

À titre de votre députée provinciale, je siège à l'Assemblée législative de l'Ontario, située à Toronto, aux côtés des autres député-es provinciaux où je participe à la période de questions, aux débats des projets de loi et je fais valoir les intérêts des résidents et résidentes de Nickel Belt.

L'Assemblée législative est également connue sous le nom Queen's Park ou votre Chambre, reconnaissant qu'elle est le siège de la démocratie pour les Ontariens et Ontariennes.

Puisqu'il s'agit de votre Chambre, vous êtes les bienvenus pour la voir en action ! Les visiteurs peuvent observer les débats, la période de questions ou les travaux des comités. Il est également possible de venir pour des visites guidées, portant sur plusieurs thèmes.

Pour plus d'informations sur les visites, l'apprentissage ou la découverte de l'assemblée législative, veuillez visiter :

www.ola.org/fr/visiter-apprendre/visites

Si vous avez des questions, vous pouvez nous appeler et nous serons heureuses de vous aider **1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Au mois prochain...

Constituency Office
Hanmer Valley Shopping Centre
5085 Hwy 69 North, Unit 15
Hanmer, ON P3P 1P7

705-969-3621
1-877-280-9990
fgelinas-co@ndp.on.ca
www.francegelinatas.ca

Bureau communautaire
Centre Commercial de Hanmer
5085, route 69 nord, Unité 15
Hanmer, ON P3P 1P7